



LE DIRECTEUR GENERAL

ABIDJAN, LE 23 OCT 2014

N /Réf. : 000354 /DG/DOMS/DS/SS/PK

NOTE D'INFORMATION AUX ARMATEURS, CONSIGNATAIRES ET MANUTENTIONNAIRES

Il est porté à la connaissance des armateurs, consignataires, et manutentionnaires que suite au retrait **du Nigeria et du Sénégal** de la **liste des pays affectés par l'épidémie de la fièvre à virus Ebola** suivant le communiqué de **l'Organisation Mondiale de la Santé (OMS)**, les navires en provenance des ports de ces deux pays ne sont plus soumis à l'inspection préalable **de l'Institut Nationale d'Hygiène et de la Santé Publique (INHP)** en rade extérieure.

En conséquence, les navires en provenance des ports des pays susmentionnés peuvent entrer au port d'Abidjan selon les conditions contractuelles habituelles.

La présente note prend effet pour compter de sa date de signature.



Ampliations :

- DG PAA
- DG INHP
- CT/DG PAA M. N'GBALA
- CT/DG PAA M. DJE
- CPA
- AMCI
- SYNDINAVI
- DCM
- DOMS
- DPP
- Archives



(free translation)

PORT OF ABIDJAN

THE GENERAL MANAGER

ABIDJAN, OCT. 23rd, 2014

INFORMATION NOTICE TO SHIPOWNERS, SHIP AGENTS AND STEVEDORES

It is brought to the attention of the Shipowners, Agents and Stevedores that, following the retrieval of Nigeria and Senegal from the list of countries affected by the EBOLA virus as per the WHO's statement, vessels arriving from ports of either of these countries will no longer be subject to a prior inspection by the **National Hygiene and Public Health Institute** at anchorage.

As a consequence, vessels arriving from ports of the above-mentioned countries are now allowed to enter the port of Abidjan under the usual contractual conditions.

This notice takes effect from the date of this signing.

H.Y.SIE
(signature & stamp)